
شکست تحقیرآمیز 
قطر مقابل پاناما

قطر در یک چهارم نهایی گلدکاپ 
شکست تحقیرآمیزی داشت و از 
این مسابقات کنار رفت. کارلوس 
کــی روش بعــد از بــرد روز آخــر 
مرحلــه گروهــی مقابــل مکزیــک 
وعــده داده بــود کــه تیمــش بــه 
دنبال قهرمانی در این مســابقات 
اســت، ولــی بامــداد یکشــنبه با 4 

گل مغلــوب پانامــا شــد.
مهمــان آســیایی مســابقات بــه 
دلیل محرومیت شش بازیکنش 
کــه در مرحلــه گروهــی دوکارتــه 
شــده بودنــد، بــازی را بــا ترکیــب 
متفاوتی شــروع کرد. قطر در این 
شــرایط نیمــه اول را بــا شکســت 
یــک بــر صفر بــه پایان بــرد. پاناما 
در نیمــه دوم برتــری اش را کامــاً 
دیکتــه کــرد و بــا هت تریــک 
اســماعیل دیــاز در تنهــا 9 دقیقــه 

کار قطــر را تمــام کــرد.
کــی روش بعــد از ایــن شکســت 
پانامــا را حریفــی سرســخت و 
باتجربــه دانســت و گفــت: »در 
هــر مســابقه بــه ســختی تــاش 
می کنیــم تــا بهتریــن بازی مــان را 
بــه نمایش بگذاریــم. بازیکنان ما 
آماده انــد کــه فوتبــال خوبــی بازی 
کننــد و هــواداران را خوشــحال 
کننــد. مــن بــه ســختی تــاش 
می کنــم کــه کیفیــت بازیکنــان 
قطــری را بالاتر ببرم تا آنها بتوانند 
بــا تیم هــای منطقه کونــکاکاف یا 
تیم هــای برتر اســیا رقابــت کنند. 
مــا می خواهیــم از تیم هــای تــراز 
اول آســیا باشــیم و بــرای رســیدن 
بــه ایــن ســطح بــه ســختی تاش 

خواهیــم کــرد.«
مربــی پرتغالی دربــاره داوری های 
ایــن مســابقات گفــت: »هــدف 
مســابقات این نیســت که داوران 
ســتاره شــوند. ســتارگان زمیــن 
بازیکنان هســتند و این رویه باید 

ادامــه پیــدا کنــد.«
کــی روش گفــت: »مــا میهمــان 
فوتبــال امریــکای شــمالی بودیــم 
و می خواســتیم از فوتبــال اینجــا 
بیاموزیــم تــا بازیکنــان مــا بتوانند 

پیشــرفت کننــد.«

قنبرزاده: لیگ جدید 
منظم تر خواهد بود

منصــور قنبــرزاده، نایب رئیــس 
دوم فدراسیون فوتبال در حاشیه 
برگزاری مراســم قرعه کشــی لیگ 
بیســت و ســوم گفــت: »برنامــه 
یــان فصــل  تــا پا  ً لیــگ تقریبــا
نیــم  ا مشــخص شــده و می تو
بــه  نســبت  شــیم  با ر  ا و میــد ا
ســال های قبــل منظم تــر برگــزار 
بشــود. مســابقات لیگ قهرمانان 
آســیا و فیفــادی در تقویــم دیــده 

شــده اســت.«
او دربــاره شــرایط ورزشــگاه آزادی 
و اینکــه آیــا ایــن ورزشــگاه بــه 
بازی هــای لیــگ قهرمانــان آســیا 
می رســد، تأکیــد کــرد: »ایــن در 
حــوزه بنــده نیســت. در لیــگ 
قهرمانــان آســیا در یــک فرصــت 
زمانــی ناظــران AFC ورزشــگاه را 
بررســی می کننــد. هــر باشــگاه در 
آســیا دو ورزشــگاه معرفــی کــرده 
اســت. اگــر اســتادیوم اول آمــاده 
نباشــد، تیــم در ورزشــگاه دوم بــه 

میــدان مــی رود.«
نایــب رئیــس دوم فدراســیون 
فوتبــال در واکنــش بــه ادعــای 
وزیــر ورزش مبنــی بــر اســتفاده از 
VAR در فصــل آینــده لیــگ برتــر 
گفــت: »بــه انــدازه کافــی دربــاره 
ســت.  ا شــده  VAR صحبــت 
یــم هســتیم و بیشــتر  مــا تحر
شــرکت ها شــرایط انجــام پــروژه 
را در کشــورمان ندارنــد. اتفاقــات 
خوبــی رخ داده اســت و رئیــس 
فدراســیون تمهیداتی ایجاد کرده 
کــه تــا نهایــی نشــده، بهتــر اســت 

صحبــت نکنیــم.«
قنبرزاده در پایان درباره وضعیت 
قــرارداد مربیــان تیــم ملــی و 
بازی هــای دوســتانه اظهــار کــرد: 
»بحــث تیم هــای ملــی در اختیــار 
نایــب رئیــس اول و دپارتمــان 

تیم هــای ملــی اســت.«
 

 zخبر

ویلفرید زاها

امیدواری لاتزیو

لاتزیو همچنان منتظر پاسخ مدیر برنامه ویلفرید زاها،  مهاجم انگلیسی است. 
قرارداد زاها در پایان فصل با کریستال پالاس به پایان رسید،  ولی این باشگاه 
انگلیســی به دنبال تمدید اســت. پاری ســن ژرمن دیگر مشتری این گلزن قهار 
محسوب می شود. آنچه لاتزیو را به جذب زاها امیدوار کرده،  پایان مذاکرات او 
با النصر عربستان است. مدیر برنامه زاها گفت که او پیشنهاد دستمزد سالانه 

20 میلیون یورو را رد کرده و همچنان می خواهد در بالاترین سطح بازی کند.

مائوریسیو پوچتینو

خواهان کمک به دله الی

دله الی یکی از ستارگان تاتنهام در دوره مربیگری مائوریسیو پوچتینو بود،  ولی 
در ســال های گذشــته افت شــدیدی داشــته و فصل گذشته حتی از بشیکتاش 
هــم کنــار گذاشــته شــد. پوچتینــو که حالا ســرمربی تاتنهــام شــده،  می خواهد 
بــه شــاگرد ســابقش کمــک کنــد؛ »امیــدوارم فرصــت داشــته باشــم بــه او زنگ 
بزنم،  چون او پسر فوق العاده ای است و می خواهم با او صحبت کنم و حرفش 

را بشــنوم. می خواهــم بــه او کمــک کنم،  چون هنوز جوان اســت.«

ژائو فلیکس

دوراهی بنفیکا و پاریس

ژائو فلیکس که تمایلی برای ادامه همکاری با دیه گو ســیمئونه ندارد باید 
از بیــن بنفیــکا و پــی اس جــی یــک تیــم را انتخــاب کنــد. او پــس از یــک نیم 
فصل حضور قرضی در چلســی به اتلتیکو برگشــته اما نه او خواهان ماندن 
اســت و نــه دیگو ســیمئونه تمایــل به حفظ ســتاره پرتغالــی دارد. تمرینات 
پیــش فصــل اتلتیکــو از امروز شــروع می شــود و ایــن بازیکن دوبــاره باید با 

ســیمئونه ملاقات کند.
 

3 آخرین اتفاقات ورزشی
زیر چاپ

اشتباهات داوران یکی از مشکات فوتبال ایران 
در ســال های گذشــته بــوده و در لیــگ بیســت و 
دوم هم تقریباً همه تیم ها به کیفیت قضاوت ها 
معتــرض بودنــد. بهتریــن راه حلــی که ایــن روزها 
در تمــام دنیــا بــرای کم شــدن اشــتباهات داوران 
انجام می شود، فناوری کمک داور ویدیویی است 
و در فوتبــال ایــران هــم مدت هاســت کــه نیــاز به 
آن احســاس می شــود. روز گذشــته وزیر ورزش و 
جوانان در حاشــیه بازدید از بازســازی ســکوهای 
ورزشــگاه آزادی خبر داد که در فصل جدید لیگ 

برتر فناوری VAR استفاده خواهد شد.
حمیــد ســجادی در حاشــیه بازدیــد روز گذشــته 
گفت: »بحث مربوط به کمک داور ویدیویی را به 
رئیس فدراســیون محول کــرده ام و در این مدت 
هــم اقدامات خوبی انجــام داده و به نتایج خوبی 
هم دست یافته اند، به طوری که قول های خوبی 
به من از طرف این عزیزان داده شده است. ظاهراً 
 VAR در فصلــی کــه پیــش رو داریــم قرار شــده از
استفاده شود، اگر مجدد به مشکل برنخوریم.«

یکی از مشکاتی که ورود VAR را به تأخیر انداخته 
تحریم هــا علیــه ایران اســت، ولی ســجادی تأکید 
کرد که قرار نیست تحریم مانعی در این راه باشد: 
»درباره بحث تحریم ها چیزی به من گفته نشده 
است اما چیزی که است اینکه کمک داور ویدیویی 
زیاد است. امیدوارم دوباره در رسانه ملی برای من 
داســتان درســت نکنید چــون گفتــه امVAR ، زیرا 

در تمام دنیا به آن چنین چیزی گفته می شود.«
سجادی اضافه کرد: »همین کمک داور ویدیویی 
شرکت های مختلفی هستند که آن را دارند و حتی 
تولیــد و بهره بــرداری می کننــد. خود شــرکت های 
دانش بنیــان خیلــی راحت می توانند آن را برای ما 
طراحی و راه اندازی کنند. مهم این است که فیفا 
بتواند با این شرکت ها کار و قالب استانداردسازی 

آنها را تأیید کند.«
وزیــر ورزش دربــاره برنامه فدراســیون بــرای ورود 
ایــن فنــاوری گفت: »آگاه هســتم تــاج مذاکرات، 
اقدامات و بررسی های خوبی انجام داده است، هر 
چند که قرار بود در نیم فصل دوم لیگ بیســت و 
دوم از این سیستم استفاده شود. البته نیم فصل 
دوم به اتمام رســید و وارد فصل جدید می شــویم 
امــا بــاز ماننــد نیم فصــل دوم لیگ گذشــته که به 
اطاع من داده بودند، فدراســیون ان شــاءالله در 
این فصل از کمک داور ویدیویی بهره مند خواهد 

شد.«
ســجادی در پایان گفت: »امیدوارم این اتفاق رخ 

دهد. ما اگر هر کمکی از دست مان بر بیاید انجام 
می دهیم. خود دوســتان هم در شــرکت توســعه 
و تجهیــز عاقه منــد بــه انجــام ایــن کار هســتند 
امــا نیازمنــد منابــع مالی خوبی هســتند. البته در 
نهایت کار فنی و قرارداد آن را باید محول کنیم به 
فدراسیون فوتبال، اگر چه تاج اقدامات خوبی در 

این راستا انجام داده است.«
 

تاج قولی نداده است
ماه هــای گذشــته  در  هــم  فدراســیون  رئیــس 
مصاحبه هایــی درباره ورود VAR به فوتبال ایران 
داشــت، ولــی هرگــز در این باره قولــی نداد و فقط 
ابراز امیدواری کرد که لیگ بیست و سوم با حضور 

کمک داور ویدیویی برگزار شود.
او 10 تیر در مصاحبه  دیگری از مشــکات تحریم 
بــرای ورود VAR بــه ایــران گفــت و توضیح داد که 
باید از امکانات فیفا برای حل این مشــکل کمک 
گرفــت: »مــا یک مانعی از جهــت تحریم ها داریم 
ولــی فدراســیون الان ارتباطــات خوبــی دارد. من 
دنبال این هســتم که VAR را به یک شــکلی وارد 
کنم. ما دو ســال از پروژه فوروارد اســتفاده نکرده 
بودیم. پروژه فوروارد ســهمیه ای نیســت و ما باید 
پــروژه را تعریــف کنیــم و فیفــا پولــش را بدهد. ما 
می خواهیــم پــول آن دو ســال را زنــده کنیــم و در 
تاشیم که VAR را از فیفا بگیریم چون در آفریقای 
جنوبی و چند کشور آفریقایی دیگر هم این کار را 
کردند. ان شاءالله قولی را که دادیم بتوانیم عملی 
کنیــم . موانــع ما ســاده نیســت و نبایــد مثل بقیه 

کشورها به ما نگاه کرد.«
تاج دیروز در مراسم قرعه کشی در این باره گفت: 
»امیدوارم VAR امسال در لیگ خودمان داشته 
باشــیم. فدراســیون تمام تاش خود را می کند تا 
این سیســتم از آغاز لیگ اســتفاده شــود. انتظار 
داشــتیم یــک نفــر از دولــت موانــع ورود VAR را 
بگویــد. آوردن ایــن سیســتم و انتقال پول بســیار 
سخت است و مشکات عدیده ای در این زمینه 
داریم. فدراسیون با کمک فیفا تاش می کند که 
ایــن کار انجــام شــود و VAR یکــی از ضرورت های 

اصلی لیگ امسال است.«
اختافــی کــه در روایت ســجادی و تاج وجود دارد 
ایــن تردید را بوجود مــی آورد که ورود VAR چقدر 
جدی اســت و در فاصله یک ماه تا شــروع فصل 
جدیــد چقــدر می توانیم نســبت به اضافه شــدن 
این فناوری و کم شدن اشتباهات داوران امیدوار 

باشیم.

در ابتدای فصل 
نقل و انتقالات 

ذهنیت من این بود 
که فوتبالم را در 

خارج از ایران ادامه 
دهم اما شرایط 

حضور در تیم های 
خارجی برای من 

به وجود نیامد. با 
صراحت می گویم 

که با هیچ باشگاه 
دیگری صحبت 
نکردم و هیچ 

پیشنهاد مالی به 
باشگاه های دیگر 

نداشتم. در این 
مدت تیترهای بدی 
درباره من کار شد و 

من دوست ندارم 
چهره فوتبالی ام 
بین مردم خراب 

شود
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تاج: مشکلات انتقال پول داریم

سجادی: VAR به 
فصل جدید می رسد

رضــا اســدی از خریدهــای جدیــد ســپاهان اســت 
کــه بــه اردوی ایــن تیــم در ترکیــه اضافــه شــده. او 
در مصاحبــه بــا رســانه باشــگاه دربــاره انتقالــش به 
تیــم اصفهانــی صحبت کــرد. نکته مهــم حرف های 
اســدی ایــن بــود که فقط با ســپاهان مذاکره کرده و 
ایــن برخــاف ادعای علی امیری اســت که گفته بود 
ایــن بازیکــن پیشــنهاد اســتقال را رد کرده اســت.

اسدی گفت: »خیلی خوشحال هستم که بار دیگر 
به تیم خودم بازگشتم. من دوران نونهالی خود را در 
سپاهان گذراندم و در باشگاه سپاهان رشد کردم، 
آمــوزش دیــدم و خوشــحالم کــه دوباره به ســپاهان 
بازگشــتم. وقتــی 1۳ ســالم بــود بــا حمایــت آقــای 
ســاکت، مدیرعامــل وقــت ســپاهان به تیــم اضافه 
شدم و آن زمان برای اولین بار بود که به یک نونهال 
اجازه ورود به ســپاهان داده شــد. آن زمان خانواده 
مــن و باشــگاه به توانــم اعتماد کردند و خوشــحالم 

که توانســتم خودم را به ســپاهان نشــان دهم.«
او دربــاره دلایــل انتخــاب ســپاهان اضافــه کــرد: 
»بالاخــره مــن در ایــن باشــگاه آموزش دیدم، رشــد 
کــردم و رفتــم و در فوتبال ایران حضور داشــتم و در 
زمانی خارج از کشور بازی کردم و با تجربه بیشتری 
بــه ســپاهان بازگشــتم تــا بتوانــم به ایــن تیم کمک 
کنــم. همه شــرایط ســپاهان را از ابتدا می دانســتم 
و بــا توجــه بــه اینکه در این تیم رشــد کــردم، بخوبی 
می دانــم کــه وضعیــت ســپاهان بــه چــه شــکل 
اســت. شــرایط آکادمی ســپاهان را بخوبی دیده ام 

و مدیریــت باشــگاه را می شناســم.«
 او دربــاره رونــد مذاکــرات گفــت: »زمانــی که فصل 
تمــام شــد بــه تیــم ملــی دعــوت شــدم و تمرکــزم بر 
اردوی تیــم معطــوف بود. وقتی برگشــتم، ســپاهان 
تنهــا تیمــی بــود کــه بــا آن مذاکــره کــردم و بــا هیــچ 
تیمــی مذاکــره نداشــتم و نه با تیمــی صحبت کردم 
و نــه پیشــنهاد مبلــغ خاصــی بــه تیمــی دادم. در 
روزهــای گذشــته مســائلی مطــرح شــد امــا مــن بــا 
هیــچ باشــگاهی صحبــت نکــردم و ســپاهان تنهــا 
باشــگاهی بود که با آن مذاکره داشــتم. به هر حال 
مدیرعامل باشــگاه ســپاهان آقای ساکت بود و این 
موضــوع دلیــل مهمــی بــرای تــداوم مذاکــره مــن بــا 

ســپاهان بــود.«
مهاجــم جدیــد ســپاهان ادامــه داد: »در ابتــدای 

فصــل نقــل و انتقــالات ذهنیــت من ایــن بود که 
فوتبالــم را در خــارج از ایــران ادامــه دهــم امــا 

شــرایط حضور در تیم هــای خارجی برای من 
بــه وجود نیامد بنابراین زمانی که از ســوی 
مدیرعامل باشــگاه ســپاهان پیشنهاد را 
دریافــت کردم، شــرایط به نحوی پیش 
رفت که با باشــگاه مذاکــرات جدی را 
صــورت دهــم و قــراردادم را به امضا 
برســانم. بــا صراحــت می گویم که 
بــا هیچ باشــگاه دیگــری صحبت 
نکردم و هیچ پیشــنهاد مالی به 
باشــگاه های دیگــر نداشــتم. 
در ایــن مــدت تیترهــای بــدی 
دربــاره مــن کار شــد و مــن 
دوست ندارم چهره فوتبالی ام 
بین مردم خراب شود زیرا تنها 

صحبت من با باشــگاه سپاهان 
بــود کــه بــا ایــن باشــگاه هــم بــه 

توافق رســیدم.«
او درباره همکاری با مورایس 
گفــت: »مورایــس مربــی 
بزرگــی اســت کــه در اروپا و 
در تیم های بزرگ آسیایی 
کار کــرده و جام هــای 
مختلفی به دســت آورده 
اســت و مربــی بســیار 

بزرگــی بــه شــمار مــی رود. 
مــن بــا ایشــان صحبــت کــردم و 
شــرایط تیــم و وظایــف مــرا برای 

مــن توضیح دادند و خوشــحال هســتم که امســال 
در ســپاهان حضــور دارم و بــا ایشــان کار می کنــم.«

اسدی با اشاره به بازیکنان اضافه شده به سپاهان 
گفت: »زمانی که خواستم سپاهان را انتخاب کنم، 
همــه چیــز را در کنــار هم در نظر گرفتم و بخشــی از 
آن بازیکنان سپاهان بودند. خوشبختانه تیم سال 
گذشــته ســپاهان هنــوز حفــظ شــده و تیــم خیلــی 
بــزرگ و قابــل احترامــی بــرای لیــگ بــوده کــه با یک 
بدشانســی قهرمانــی از دســت ســپاهان رفــت امــا 
همه می دانند که سپاهان یکی از بهترین تیم های 
لیــگ به شــمار می رفته اســت. حالا کــه بازیکنان را 
در کنــار هــم می بینم، به نظرم ســپاهان خریدهای 
خوبــی داشــته و بازیکنــان گذشــته خــود را در تیــم 
حفــظ کــرده و بــه نظــرم در کنــار هــم بتوانیــم یــک 

اتفــاق مهــم را رقــم بزنیم.«
او دربــاره حضــور هــواداران ســپاهان در بازی هــای 
ایــن تیــم هم گفــت: »هواداران ســپاهان بــرای من 
بســیار باارزش هســتند و از بهترین هــواداران لیگ 
برتر محســوب می شــوند. من در دوران نوجوانی ام 
بــه همــراه بقیــه بازیکنــان بــه بازی هــای ســپاهان 
می آمدیــم و مســابقات را تماشــا می کردیــم. ایــن 
شور و هیجان هواداران سپاهان را از نزدیک تماشا 
کرده ام و امیدوار هســتم که امســال و در این فصل 
هــواداران ســپاهان مثــل همیشــه کنارمان باشــند 
و بــه مــا کمک کننــد. امیــدوارم هواداران ســپاهان 
بخصــوص در شــرایط ســخت و زمانــی کــه بــه آنهــا 
نیاز داریم، بتوانند به ما و تیم حریف فشــار بیاورند 
تا بتوانیم برنده مســابقات باشــیم. هــواداران عزیز 
ســپاهان، از اینکه به خانه خودم بازگشــتم، بســیار 
خوشــحالم. امیــدوارم در 
کنــار شــما و با هــم، یک 
فصــل رؤیایــی را رقــم 

بزنیــم.«

تکذیب ادعای مدیران سابق استقلال

رضا اسدی: فقط با 
سپاهان مذاکره کردم


